

## فَاروس القابضة تنظم "يوم البنوك المصري" لتسليط الضوء على القطاع المصرفي

القاهرة في 10 سبتمبر 2017 -- في ظل الاهتمام المتزايد من الشركات ومديرو الاستثمار بالقطاع المصرفي المصري مع التحسن الذي تشهده مؤشرات الاقتصاد القومي حالياً والتوقعات المتفائلة للنمو خلال السنوات من الخمس إلى السبع المقبلة، نظمت شركة فَاروس القابضة للاستثمارات المالية يوم البنوك المصري.

واستهدفت فَاروس خلال اليوم الذي شارك فيه مجموعة من البنوك توفير فرصة متميزة لأكثر من 40 مديري الصناديق لمناقشة نمو القطاع والقضايا المتعلقة به مع إدارات البنوك المصرية.

ويهدف "يوم البنوك المصري" لتوفير رؤية واضحة للقطاع المصرفي من خلال الاجتماعات الثنائية والمنفردة وتبادل الخبرات المختلفة وتعزيز العلاقات والتواصل المستمر بين مسؤولي البنوك والمستثمرين.

ويشارك في هذا الحدث الهام 7 بنوك هي كل من مصرف أبو ظبي الإسلامي؛ والبنك التجاري الدولي؛ وكريدي أجريكول؛ والبنك المصري الخليجي، والبنك المصري لتنمية الصادرات؛ وبنك الإسكان والتعمير؛ وبنك قناة السويس.

## Pharos Holding Hosts "Egypt Banking Day" Event to Highlight the Banking Sector

**Cairo 10 Sept., 2017** - As the economy improves, companies and fund managers are increasingly looking to gain new insights on the banking sector which is poised to witness strong growth over the next 5 - 7 years.

In order to continue to service international and local fund managers, Pharos has organized a special "Banking Day" event with seven participating banks; which will focus on creating an opportunity for more than 40 fund managers to meet and discuss the growth of and issues surrounding the local market with local bank management teams.

The event's goal is to provide insight on the banking sector through one-on-one meetings, as well as to foster closer relationships and open communications between the banks and investors.

Participating banks include:

Abu Dhabi Islamic Bank of Egypt; Commercial International Bank; Credit Agricole; EG Bank, Export Development Bank, Housing & Development Bank; and Suez Canal Bank.